

Date: September 27th, 2022

التاريخ: 27 سبتمبر 2022

Circular No:12 / AY 2022-2023

Subject: Wearing of Face Masks new regulation (buses and clinic)

Dear Parents and Guardians,

السادة أولياء الأمور الكرام، تحية وبعد

We are delighted to inform you that the Abu Dhabi Emergency, Crises, and Disasters Committee, together with ADEK, has announced that wearing face masks will be optional as of Wednesday, September 28th, 2022, for all students, staff, and visitors.

قررت لجنة أبوظبي للطوارئ والأزمات والكوارث تخفيف القيود المتعلقة بجائحة كوفيد 19. حيث اعلنت دائرة التعليم والمعرفة، أن لبس الكمامة يعد اختيارا داخل وخارج المدرسة، اعتبارا من يوم الأربعاء 28 سبتمبر 2022 لجميع الطلاب والموظفين والزوار.

However, students using the school's bus transportation must wear masks.

ومع ذلك، يجب على الطلاب الذين يستخدمون وسائل النقل المدرسي، لبس الكمامة داخل الحافلة.

In addition, students visiting prayer rooms and the school's clinic must wear masks.

يرجى من أولياء الأمور التأكد بالتزام الطلاب باللوائح المذكورة أعلاه، مع ضرورة تزويدهم بكمامات إضافية يوميا. يستمر العمل بنظام المرور الاخضر لجميع الموظفين وأولياء الأمور والزوار عند دخول المدرسة.

Parents are kindly requested to ensure that their children are provided with additional masks to adhere to the above regulations.

في حالة وجود أعراض، يجب على طلاب القيام بفحص كوفيد 19. يطلب من جميع الطلاب الذين تزيد أعمارهم عن 12 سنة، فحص كوفيد صالح لمدة 96 ساعة عند بداية كل فصل دراسي. الرجاء العلم أن دائرة التعليم والمعرفة تستمر بالقيام بزيارات تفتيش دورية.

Green Al Hosn applications are still required for all staff, parents, and visitors when entering the school.

A valid negative PCR test is required for all children experiencing COVID-19 symptoms.

All students aged 12+ (vaccinated and unvaccinated):

First entry:

A 96h valid PCR test result before the beginning of each term.

ADEK will conduct regular compliance visits during the week.

I appreciate your support with those mentioned above.

Yours sincerely,



Antoinette Brown
Principal Director



أنطوانيت براون

مديرة المدرسة

